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Hi EARL]

Dank! Bijgaande versie is wat mij betreft finaal — gaat vandaag in Marjolein. lk heb jouw suggesties vrijwel helemaal overgenomen

— heb alleen wel nog steeds onderscheid gemaakt tussen verzoeken van overheden (landen) en verzoeken van

stichtingen/particulieren (ten behoeve van landen). Dat maakt namelijk een groot verschil voor de afweging.

Wat betreft de kosten: een grove inschatting per donatie staat in onderdeel 6. Als BZ instemt betaalt BZ de rekening, dus budget

aanvragen is niet nodig. Hoeveel we kunnen doneren is inderdaad niet duidelijk, hangt af van hulpverzoeken en die komen niet

veel meer binnen. Voor mij een groter probleem: we hebben geen afspraken gemaakt over wie dit gaat regelen. Tot nog toe heeft

BZ veel gedaan maar ik denk niet dat ze dat nog eens doen. Ik vrees dat GMT ook naar ons gaat kijken. Mochten er toch weer

(meerdere) verzoeken binnen komen, dan is dat iets om op jouw niveau te bespreken denk ik.

Van:EENJEEN minvws.nl>

Verzonden: maandag 20 september 2021 13:19

Onderwerp: RE: Graag check: nota donatie PBM's

Dank voor de opzet.

Ik vond vooral het eerste deel van de nota soms niet helemaal duidelijk. Daartoe paar suggesties gedaan.

Op basis van deze nota heeft minister overigens nog steeds geen idee hoeveel we kunnen doneren, aan wie en wat dat kost.

Qok vragen we geen budget voor transport. Hoeft dat ook niet als BZ instemt met een donatie?

Verzonden: maandag 20 september 2021 10:17

Onderwerp: Graag check: nota donatie PBM's

Mochtje de nota over donaties van PBM nog niet hebben gelezen —

neem dan ajb bijgaande versie met (weer nieuwe)

opmerkingen vari RE
Dank!

Verzonden: maandag 20 september 2021 10:15

@minvws.nl>;[EKER<EXE@ minvws >;IEEE
) minvws.nl>; )

@minvws.nl>; ) < minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!

@minvws.nl>;

Bedankt EXER lk stel voor dat ik tot uiterlijk a.s. woensdag 16u wacht op jullie afstemming met Mediq, externe fiscalist etc en evt
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standaard overeenkomst. Anders blijft deze nota wel erg lang liggen en ondertussen wachten er donaties. Zonder tegenbericht zet

ik ‘m dan woensdag eind van de dag de lijn in.

Overigens vind ik het wel opmerkelijk onfiEge laten tekenen voor PBM donaties terwijl vaccindonaties op DG niveau worden

afgedaan. Maar da’s een kleinigheid. ©

Van: minvws.nl>

Verzonden: maandag 20 september 2021 09:57

=
o EE eminvws.nl>; IEE eminvws.ni>;IER

) inv. IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!

Dminvws.nl>;

Ha collega’s,

Hierbij met nog wat input van mijn kant. Betreft vooral een recente constatering dat het fiscaal essentieel is dat bij (gedane en

toekomstige) donaties tot 1/11 Mediq het eigendom aan VWS overgedragen heeft c.q. overdraagt. Naast schenkingsovereenkomst

is dan een koop/verkoop overeenkomst nodig (dit deel ligt nu nog even bij Niels en Bente en moet nog met Mediq inhoudelijk

worden afgestemd —is reeds afgestemd met BDO en FEZ).

Groet,

Verzonden: vrijdag 17 september z

Aan: ) minvws n>] EE minvws.nl>;IEEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!

Hoi iv] 5.1.2e

Dank voor jullie input. Ik heb die van BZ en jullie zo veel mogelijk verwerkt— zie bijlage. Ik heb de nota beperkt tot PBM'’s aangezien
we medische apparatuur niet/nauwelijks meer hebben. Dat was ook de insteek van het gesprek tussen GMT en IZ onlangs. Ik ben

het eens met jullie commentaar dat we deze nota moeten beperken tot internationale donaties, en dus nationaal gebruik er buiten

moeten laten. Weet wel dat RPE in het overleg aangaf dat zij het belangrijk vindt dat er ook serieus naar nationaal gebruik wordt

gekeken, oa met OCW (en dat aan de minister wordt voorgelegd). Daar zijn jullie vast al mee bezig. Gezien de enorme voorraden

moeten we voorkomen dat we de indruk wekken dat we daar een serieus deel van gaan doneren.

RWI zijn we daarmee ook van jouw (ongetwijfeld terechte) punt over Mediq af? Zo niet, dan moeten we daarover even in

gesprek met WJZ want daar heb ik geen verstand van. ©

at de financiéle kant betreft: zolang de donatie is afgestemd met BZ (en dat gebeurt standaard als we de beschreven

werkwijze volgen) dan betaalt BZ de transportkosten. Als de opslagkosten afnemen levert dat dus voor ons een netto besparing op.

Denkje dat we deze nota (toch) af moeten stemmen met FEZ en/of MinFin? Zo ja — heb je een contactpersoon?

lk heb nog geen input van WJZ en zal hen daar nogmaals om vragen —inclusief de suggestie vanBE een standaard

schenkingsovereenkomst toe te voegen.

Het meest lastige aan dit verhaal vind ik nu dat we stellen dat donaties veel capaciteit vergen en dat we geen oplossing aandragen
voor het feit dat we die niet hebben. Anderzijds heb ik niet het idee dat er de laatste tijd nog veel verzoeken binnen komen. Het

punt van capaciteit is nu meegenomen als randvoorwaarde waaraan voldaan moet zijn voordat we beslissen om een donatie te

gaan doen. Lijkt mij een mooie oplossing.

Als jullie kunnen leven met deze opzet, zouden jullie die dan alvast aan jullie MT voor willen leggen? Ik doe hetzelfde hier, en als

WIZ er parallel naar kijkt kan de nota hopelijk binnen een paar dagen de lijn in. Dank alvast!
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van:[IEEE EEN ninvs n>
Verzonden: donderdag 9 september 2021 22:27

5.1.2e

@minbuza.nl>;

0 minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!

Hierbij de input van GMT. Verschillende mensen hebben ernaar gekeken, waaronder CIBG/LCH. Het is aardig wat. Mocht je er

vragen over hebben, dan ben ik morgen telefonisch bereikbaar. Ik ben vrij maar zal mijn telefoon in de gaten houden en je mag me

lk ontvang graag de nieuwe versie van je voordat ie definitief wordt zodat ik deze nog kan voorleggen aan mijn EEE
512]

Succes met de nota en groet,

Verzonden: maandag 6 september 2021 12:11

@minvws.nl>; 1, @minvws.nl>

cc: EAE MEM0 minvws.ni>
Onderwerp: Eerste opzet nota beleidslijn donatie PBM's - input gevraagd!

Collega’s,

Zoals afgelopen woensdag afgesproken in overleg tussen VWS ERE LAF) en zie hierbij graag een eerste versie van

een beslisnota over het doneren van PBM’s. lk heb hier en daar specifieke input gevraagd middels comments, maar jullie
opmerkingen zijn uiteraard welkom op het hele document. ik weet dat[EETYvooral met dit type donaties

bezig is geweest, maar gezien haar vakantie mail ik jullie.

Het lijkt me een mooi streven om de nota deze week af te ronden en richting minister(s) te sturen. Aangezien ik op donderdag niet

werk zijn reacties uiterlijk woensdagochtend erg welkom. Mocht dat niet lukken, stuur het me dan ajb donderdag zodat ik het

vrijdag af kan maken.

Veel dank alvast!

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Internationale Zaken

Parnassusplein 5, Den Haag

Werkdagen 5.1.2e

Telefoon 5.1.2e | = EE ominvws.ni


